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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Amikor már Göncz Árpád sem számít, avagy miért 
árulta el a rendszerváltást a Fidesz? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Fideszről szép lassan csak kiderül, hogy az utolsó állampárt igazi örököse. A Fideszen kívül 
minden ellenzéki párt támogatta az ügynökakták nyilvánosságát. A Fidesz nagyjából úgy tartja túl 
nagynak a sajtószabadságot, ahogy anno Grósz Károly tekintett a pluralizálódó társadalomra és a 
különböző véleményeket ütköztető sajtótermékekre.

Így vált végleg nevetségessé Orbán Viktor, amikor azt hazudta Brüsszelben, hogy sosem 
vetemednének arra, hogy elhallgattassák mások véleményét. Ezúton adom át a bezárt Népszabadság
szerkesztőségének nem szívélyes üdvözletét.

Amióta a Fidesz kormányoz, odalett a rendszerváltás valamennyi eszménye: a pártkatonák nélküli 
közmédia, a pártkatonák nélküli számvevőszék, a pártkatonák nélküli igazságszolgáltatás, a 
pártkatonák nélküli alkotmánybíróság.

Orbán Viktor, aki Nagy Imre koporsójára állva követelte a szovjet csapatok kivonását, amelyről 
addigra már hivatalos döntés született, azóta elvitte helyéről Nagy Imre szobrát, és a Kossuth térről 
az 56-os öröklángot is.

De az már mindennek az alja, amikor Kövér László, az MSZMP egyik intézetének korábbi 
munkatársa azt fejtegeti, hogy kár volt Göncz Árpádot köztársasági elnökké választani. 56 egyik 
hőse, a demokratikus ellenzék egyik szimbóluma Kövér szerint nem volt alkalmas posztja 
betöltésére. Biztos vagyok benne, hogy ezen az úton már a Fidesz szavazói sem követik Kövér 
Lászlót és Orbán Viktort.



Ennek ellenére kérdezem Miniszter urat, hogy Göncz Árpád munkásságának relativizálása, 
megkérdőjelezése az Orbán-kormány hivatalos álláspontja-e? Orbán Viktor bocsánatot kér-e a 
Fidesz szavazóitól, hogy részt vett Göncz Árpád temetésén? Mely tulajdonságai voltak azok Göncz 
Árpádnak, amellyel nem szolgált rá, hogy hivatali idején, és azon túl is, a legnépszerűbb magyar 
politikus legyen? Milyen bejelentésekkel folytatja az Orbán-kormány és a Fidesz az 1956-os 
forradalom és szabadságharc, valamint a rendszerváltás emlékének meggyalázását?

Budapest, 2019. október 25.

Gréczy Zsolt

Demokratikus Koalíció
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